



TENDER ADDENDUM

Maintenance of Signage on Recreational Pathways

NR213

March 30, 2023

Page 1 of 2

ADDENDUM No. 1

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents:

Q1. Under what part of the pricing matrix do we provide the following items - just to name a few. ie. - accessories, concrete, supplies, stainless steel attachments, paint and coatings, traffic control signage, workers & plans etc.?

A1. Section 5.3, paragraph 2, states: Unless specified, all materials (hardware, Lexan panels, etc), labour, tools, permits, licenses, disposal fees, etc. shall be supplied by the contractor and shall be included in the prices quoted in Appendix A.

Q2. Are all additional supplies identified in number supplied by the NCC? If they are not supplied, then what assumed quantity of each are we pricing in our bid? Also, are these to be considered additional supplies, materials and sub-contracts with an agreed on mark up and if so what is the mark-up that is agreed on?

ADDENDA À LA SOUMISSION

L'entretien de la signalisation des sentiers récréatifs

NR213

Le 30 mars 2023

Page 1 de 2

ADDENDA no. 1

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appel d'offres et des documents relatifs au contrat :

Q1. Sous quelle rubrique de la ventilation des prix est-ce que nous présentons les items suivants – pour en nommer quelques-uns: accessoires, béton, attaches en acier inoxydable, peinture et revêtements, panneaux pour le contrôle de la circulation, travailleurs et plans, etc?

R1. Section 5.3, paragraphe 2 indique : Sauf indication contraire, tous les matériaux (quincaillerie, panneaux Lexan, etc), la main-d'œuvre, les outils, permis, licences, frais de déversement, etc. doivent être fournis par l'entrepreneur et doivent être inclus dans les prix indiqués à l'annexe A.

Q2. Est-ce que tous les matériaux additionnels identifiés à l'item sont fournis par la CCN? Si ceux-ci ne sont pas fournis, sur quelle quantité de chaque est-ce nous devons baser notre soumission? De plus, est-ce que ceux-ci sont considérés des matériaux additionnels, matériaux et sous-traitants avec une majoration et si oui, quel serait la majoration approuvée?

CONTRACT ADDENDUM

Maintenance of Signage on Recreational Pathways

NR213

March 30, 2023

Page 2 of 2

ADDENDUM No. 1

ADDENDA AU CONTRAT

L'entretien de la signalisation des sentiers récréatifs

NR213

Le 30 mars 2023

Page 2 de 2

ADDENDA no. 1

A2. Section 5.1 indicates that the NCC will supply signage panels, c-channels, decals, and posts. Lexan panels are to be supplied by the Contractor and their pricing is to be included in the unit pricing for Appendix A, item 5.3.5.

Q3. We will be providing a bank draft for security on our submission therefore given that the bid is by email, how do we provide an original or copy of our bank draft before closing?

A3. Provide a scanned copy of your bank draft with your submission when forwarding your email to bids-soumissions@ncc-ccn.ca. You must as well bring the original bank draft to the NCC's Security office at 40 Elgin 2nd floor.

R2. Section 5.1 indique que la CCN va fournir à l'Entrepreneur les panneaux, les pultrusions, les décals et les poteaux. Les panneaux Lexan seront fournis par l'Entrepreneur et leur prix sera inclus dans les prix unitaires à l'item 5.3.5 de l'Annexe A.

Q3. Nous vous fournirons une traite bancaire comme dépôt de sécurité. Étant donné que la soumission doit être remis par courriel, quelles sont les directives pour soumettre l'originale ou une copie de notre traite bancaire avant la clôture de l'offre?

R3. Fournir une copie de votre traite bancaire avec votre soumission dans votre courriel à bids-soumissions@ncc-ccn.ca. Vous devez aussi déposer l'original au 40 rue Elgin bureau de la sécurité 2^e étage.

Nathalie Rheault

Senior Contract Officer / Agent principal de contrats
Procurement Services / Services de l'approvisionnement
Corporate Services Branch / Direction des services généraux